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Protokół Nr XXXVI/2017 

z Sesji Rady Powiatu  w Nowym Mieście Lubawskim  

w dniu 27 lipca 2017 r. 

 

XXXVI Sesja piątej kadencji Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim odbyła się 27 

lipca 2017 r. w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego w Nowym Mieście Lubawskim przy ul. Rynek 1. 

Ogłoszenie o sesji stanowi załącznik nr 1. Obrady rozpoczęły się o godz. 1400, a zakończyły ok. 

godz. 1450. 

Minutą ciszy uczczono pamięć byłego Starosty Nowomiejskiego Śp. Wacława Derlickiego. 

Ad. 1  

 Otwarcie XXXVI Sesji Rady Powiatu 

Obrady otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Powiatu Kazimierz Wiśniewski. 

Przewodniczący przywitał wszystkich przybyłych na sesję.  

Na sesji obecni byli: 

- radni Rady Powiatu (lista obecności stanowi załącznik nr 2),  

- Skarbnik Powiatu Halina Bartkowska,  

- Sekretarz Powiatu Ewa Kalisz – Górzkowska, 

- Radca Prawny Maciej Sikorski, 

- Wiceburmistrz Nowego Miasta Lubawskiego Krzysztof Widźgowski, 

- kierownicy jednostek organizacyjnych powiatu, szefowie służb i naczelnicy Starostwa 

Powiatowego (lista - załącznik nr 3)  

- przedstawiciele mediów: Grzegorz Podkomorzy z „Tygodnika Internetowego” oraz Marcin 

Zalewski z „Gazety Nowomiejskiej”. 

Ad.2 

Stwierdzenie quorum 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził, że aktualnie w sesji uczestniczy 14 

radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne 

uchwały. Nieobecni radni to: Ewa Dembek, Jacek Rydel, Agnieszka Stajszczak. 

Ad. 4 

Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący odczytał porządek obrad, który radni otrzymali w materiach sesyjnych (załącznik 

nr 4).  
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Przewodniczący zapytał kto z radnych głosuje za przyjęciem porządku obrad. Głosowało 14 

radnych. Wszyscy głosowali „za”. 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie XXXVI Sesji Rady Powiatu. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Powołanie Sekretarza obrad. 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z XXXV Sesji Rady Powiatu.  

6. Sprawozdanie z prac Zarządu. 

7. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/199/2016 Rady Powiatu w 

Nowym Mieście Lubawskim z dnia 15 grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2017 – 2034 ze 

zmianami. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/200/2016 Rady Powiatu w 

Nowym Mieście Lubawskim z dnia 15 grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia 

budżetu powiatu nowomiejskiego na 2017 r. ze zmianami. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia przystąpienia do realizacji projektu pt. 

„Stawiamy na lepsze jutro”. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVIII/209/2016 Rady Powiatu w 

Nowym Mieście Lubawskim z dnia 29 grudnia 2016 r. w sprawie wyrażenia zgody 

na wynajem lokalu użytkowego Nr 13 do 16, 18, 19, 20 w budynku administracyjno 

– biurowym przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście Lubawskim. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Biskupiec z 

przeznaczeniem na realizację w roku 2017 zadania „Przebudowa drogi gminnej w 

miejscowości Bielice do drogi wojewódzkiej Nr 538”. 

13. Sprawy różne. 

14. Zakończenie obrad XXXVI Sesji Rady Powiatu. 

 

Ad. 3 

Powołanie Sekretarza obrad 

Przewodniczący zaproponował, aby Sekretarzem obrad była radna Elżbieta Grzonkowska. 

Przewodniczący zapytał czy radna wyraża zgodę na pełnienie funkcji Sekretarza obrad. Radna 

Grzonkowska wyraziła zgodę. Wszyscy głosowali „za”. 

Przewodniczący oddał głos Staroście. 

Starosta poinformował, że chciałby na sesji uroczyście pogratulować dyrektorom szkół wygrania 

konkursów. Zarząd Powiatu ogłosił konkursy na dyrektorów Zespołu Szkół im. C. K. Norwida w 

Nowym Mieście Lubawskim oraz Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku. Oferty złożyli 

dotychczasowi dyrektorzy, wygrali konkursy i nadal będą piastować swoje stanowiska: pani 

Barbara Przeradzka – Martko nadal będzie Dyrektorem Zespołu Szkół, a pan Mirosław Wodara - 

Dyrektorem Zespołu Szkół Zawodowych. Zgodnie z uchwałami Zarządu Powiatu, obojgu 

dyrektorom powierzono stanowiska na czas określony od 1 września 2017 r. do 31 sierpnia 2022 r.   
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Ad. 5 

 Przyjęcie protokołu z XXXV Sesji Rady Powiatu  

Sekretarz obrad XXXV Sesji Rady Powiatu Adam Głowacki poinformował, że zapoznał się z 

protokołem i nie ma do niego zastrzeżeń. Radny wnioskował o przyjęcie protokołu bez odczytywania. 

Przewodniczący zapytał, kto z radnych głosuje za przyjęciem protokołu nr XXXV/2017. „Za” głosowało 

14 radnych. 

Ad. 6 

 Sprawozdanie z prac Zarządu  

Radni otrzymali w materiałach sesyjnych sprawozdanie z prac Zarządu w okresie od 23 czerwca 

do 20 lipca 2017 r. oraz protokoły z posiedzeń w dniach 8, 22, 27 i 28 czerwca (załącznik nr 5) 

Przewodniczący poprosił o krótkie uzupełnienie sprawozdania. 

Starosta poinformował, że poza pracami Zarządu, należy wspomnieć o najważniejszych wydarzeniach z 

udziałem władz powiatu tj.: 

- 30.06 – posiedzenie Komisji Bezpieczeństwa i Porządku; 

- 01.07 – 25 – lecie Klubu Sportowego „Zamek” Kurzętnik; 

- 02.07 – koncert finałowy XIII Międzynarodowego Letniego Festiwalu Muzycznego w nowomiejskiej 

Bazylice; 

- 04.07 – Sesja Rady Miejskiej; 

- 06.07 – spotkanie z Wójtem Gminy Nowe Miasto Lubawskie Tomaszem Waruszewskim na temat 

remontu drogi Skarlin – Lekarty - Nowy Dwór; 

- 07.07 – udział delegacji z powiatu w pogrzebie Śp. Wacława Derlickiego; 

- 07 - 09.07 – Dni Nowego Miasta Lubawskiego; 

- 08.07 - Szynaka Day; jubileusz 125 – lecia OSP Kuligi; 

- 12.07 – spotkanie w Cechu Rzemiosł Różnych; 

- 16.07 – Święto Gęsi w Biskupcu; 30. edycja meczu „Kawalerowie - Żonaci” w Gwidździnach; 

- 18.07 – podpisanie umowy na przewodnik multimedialny w Wojewódzkim Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Olsztynie; 

- 21.07 – uroczystość w gminie Nowe Miasto związana z otwarciem ścieżki pieszo – rowerowej w 

Bratianie, chodnika wzdłuż drogi krajowej nr 15  oraz drogi w Chroślu z udziałem Marszałka 

Województwa oraz Dyrektora GDDKiA Mirosława Nicewicza; przy okazji przedstawiono pismo od 

Jerzego Szmita – Podsekretarza Stanu w Ministerstwie Infrastruktury i Budownictwa, w którym Minister 



4 

 

gratuluje inwestycji oraz zapewnia o tym, że realizacja inwestycji - budowa obwodnicy Nowego Miasta 

Lubawskiego jest niezagrożona; 

- 22.07 – Dni Kurzętnika i firmy Expom; 

- 23.07 – mecz charytatywny podczas którego zbierano fundusze na rehabilitację trenera p. Andrzeja 

Błaszkowskiego; uroczyste oddanie do użytku wiaty w Lekartach – nagroda w konkursie sieci sklepów 

Tesco; 

- 24.07 – powiatowe obchody Święta Policji; 

- 25.07 – spotkanie w Komendzie Wojewódzkiej PSP w sprawie zakupów sprzętu dla OSP. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do sprawozdania.  

Radni nie zadali pytań. 

Ad. 7 

 Wnioski, interpelacje i zapytania radnych 

Przewodniczący zapytał czy radni mają wnioski. 

Radny Zbigniew Ziejewski zgłosił pytanie dotyczące remontu poboczy wzdłuż drogi 

wojewódzkiej nr 538. W ubiegłym roku, po interwencji radnych na Sesji Rady Powiatu, zmieniono 

część nawierzchni z piaskowej na szutrową. Dziś część piaskowa jest prawie nieprzejezdna. Stan 

poboczy jest tragiczny. W ostatnim czasie w tym miejscu dachowały dwa samochody. Zimą dziury 

zrobią się jeszcze większe. Należy monitować do wykonawcy robót, które powinny podlegać 

gwarancji jakości lub rękojmi za wady. Radny powiedział, że chciałby, aby Starosta i dyrektor 

Zarządu Dróg Powiatowych spotkali się z szefem Rejonu Dróg Wojewódzkich w Nidzicy i ten 

temat przedstawili. Droga jest bardzo wąska, a cały transport drzewny do Biskupca jedzie tą drogą. 

Każde wymijanie się z samochodem ciężarowym, wymusza na kierowcach aut osobowych 

zjechanie na pobocze. Dwa samochody ciężarowe nie są w stanie wyminąć się.  

Przewodniczący zapytał czy radni mają jeszcze wnioski lub zapytania. 

Wniosków i zapytań nie było. 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/199/2016 Rady Powiatu w 

Nowym Mieście Lubawskim z dnia 15 grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2017 – 2034 ze zmianami 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. Zapytał czy radni mają pytania do projektu uchwały. 

Radni nie mieli pytań. 
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Przystąpiono do głosowania. Głosowało 14 radnych. Uchwałę nr XXXVI/267/2017 (załącznik nr 6) 

podjęto jednogłośnie. 

Ad. 9 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/200/2016 Rady Powiatu w 

Nowym Mieście Lubawskim z dnia 15 grudnia 2016 r. w sprawie uchwalenia budżetu powiatu 

nowomiejskiego na 2017 r. ze zmianami 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

Z sali obrad wyszedł p. Widźgowski. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do projektu uchwały. Radni nie mieli pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 14 radnych. Uchwałę nr XXXVI/268/2017 (załącznik nr 7) 

podjęto jednogłośnie. 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia przystąpienia do realizacji projektu pt. 

„Stawiamy na lepsze jutro” 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do projektu uchwały. Radni nie mieli pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 14 radnych. Uchwałę nr XXXVI/269/2017 (załącznik nr 8) 

podjęto jednogłośnie. 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVIII/209/2016 Rady Powiatu w 

Nowym Mieście Lubawskim z dnia 29 grudnia 2016 r. w sprawie wyrażenia zgody na 

wynajem lokalu użytkowego Nr 13 do 16, 18, 19, 20 w budynku administracyjno – biurowym 

przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście Lubawskim 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały.  

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do projektu uchwały. Radni nie mieli pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 14 radnych. Uchwałę nr XXXVI/270/2017 (załącznik nr 9) 

podjęto jednogłośnie. 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Biskupiec z 

przeznaczeniem na realizację w roku 2017 zadania „Przebudowa drogi gminnej w 

miejscowości Bielice do drogi wojewódzkiej Nr 538” 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 



6 

 

Przewodniczący zapytał czy radni mają pytania do projektu uchwały. Radni nie mieli pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 14 radnych. Uchwałę nr XXXVI/271/2017 (załącznik nr 

10) podjęto jednogłośnie. 

Ad. 13 

Sprawy różne 

Starosta poinformował, że powiedział, że spróbuje się spotkać z Kierownikiem RDW w Nidzicy. 

Dodał, że wiosną wspólnie z Dyrektorem ZDP monitował o remonty dróg wojewódzkich po zimie. 

Remonty cząstkowe dróg powiatowych już dawno były wykonane, a drogi wojewódzkie były 

remontowane w końcówce maja lub na początku czerwca.  

Radny Ziejewski powiedział, że należy wysłać pismo do ZDW.    

Przewodniczący zapytał czy ktoś chce jeszcze zabrać głos. Dodał, że w sierpniu sesja nie jest 

planowana. Jeśli nie wynikną jakieś pilne sprawy, to najbliższa sesja odbędzie się we wrześniu.   

Radny Ziejewski zapytał czy podejmowane są jakieś działania w kierunku sprzedaży budynku po 

szkole rolniczej w Czachówkach. 

Starosta odpowiedział, że odbył się przetarg. Przetarg zakończył się wynikiem negatywnym. Na 

kolejnym posiedzeniu Zarządu będzie podjęty temat obniżki ceny. Starosta dodał, że jest jedna 

osoba zainteresowana kupnem, ale nie za obecną cenę.  

Radny Ziejewski zapytał czy chodzi o przedsiębiorcę czy o gminę Biskupiec.  

Starosta odparł, że nie chodzi o gminę. Władze gminy Biskupiec nie wracają do tego tematu.   

Przewodniczący zapytał czy ktoś chce jeszcze zabrać głos. Nikt się nie zgłosił. 

Ad. 14 

Zakończenie obrad XXXVI Sesji Rady Powiatu 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący zamknął obrady XXXVI Sesji piątej kadencji 

Rady Powiatu.     

 

 Protokół sporządziła:           Przewodniczący Rady Powiatu 

  Anna Andrzejczak                           Kazimierz Wiśniewski 

     


